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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara din  data de 13.11.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ion Bădin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
310/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Ion Bădin: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri (Lipsește d-nul 
consilier local Stoicuța Lăscuț și Olariu Nicoleta). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2057/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar general Laslău Militon Dănuț: 

 „Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 31.10.2019, a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării 
Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Ion Bădin: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul  Primar Dan Bobouţanu: 
„Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 

  
  D-nul Ion Bădin: 

„Supun la vot proiectul ordinii de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Ion Bădin: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 



2 

 

actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare 
şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la 
proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Revitalizarea centrului istoric al Municipiului Hunedoara” prin demolarea Anexelor (C3-C6) 
și reabilitarea, modernizarea și dotarea Muzeului Fierului (C1-C2). 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consiliri. 
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D-nul Daniel Ardelean: 
”Vă mulțumesc d-le președinte. D-le primar vreau să ridic o problemă 

întâmpinată azi de dimineață, eu am venit la această ședință extraordinară în 
necunoștiință de cauză pentru că nu am primit nimic pe adresa de e-mail. Am înțels că au 
fost vre-o 15 e-mail-uri pentru o ședință de îndată, mi se pare un pic cam multă 
documentație. Consilierii PNL nu vor să vină de decor la ședințele de consiliu, vor să 
citească și să fie la punct, să găsească și să îmbunătățească hotărârile dvs. date la nivel 
de primărie. Am impresia că cineva face mișto de noi,  ca să nu vorbesc altfel, deci mi se 
pare așa o chestie cel puțin deplasată. Eu am încercat să sun la acel număr de la primărie 
să comunic că eu nu am primit pe e-mail, chiar m-am uitat pe e-mail și în spam și în toate 
locurile, nu a venit nimica. Am apelat la colegii care mi-au trimis, să am și eu habar despre 
ce se discută azi. Mi se pare, după părerea mea, lipsă de respect față de colegii consilieri. 
Mi s-a explicat de d-na de la I.T. că trebuie să ne schimbăm adresele de e-mail. Eu cred 
că dvs. ar trebui să schimbați în domeniul acesta stilul de abordare și stilul de transmitere 
a informațiilor. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul Secretar general Laslău Militon Dănuț: 

                    ”D-le consilier după cum v-am spus înainte de a începe ședința, e o problemă 
tehnică pe care v-a explicat-o colega de la I.T.. Acum faptul că nu merge yahoo-ul, nu cred 
că are vreo vină d-nul primar, cred că nimeni nu are, nu știu cât de bine s-a făcut...este o 
problemă tehnică și nu depinde chiar de noi. Ceea ce v-a spus colega a fost cu titlu de 
recomandare - să încercați să vă modificați adreesa de e-mail - ca să nu mai întâmpinați 
probleme de genul acesta, să aveți și un e-mail alternativ pe care să vă putem trimite în 
cazul în care mai apar probleme de genul acesta.” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Am înțeles în principiu ce s-a întâmplat.” 
 
D-nul Secretar general Laslău Militon Dănuț: 

                  „Totodată dacă există un interes major din partea consilierilor, S.A.P.L. vă poate 
pune la dispoziție materialele, să veniți cu o oră înainte și vi se pun la dispoziție, să le 
citiți.” 

 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Atâta timp cât trecem la...deci convocarea a fost de îndată, e greu de crezut, 

eu nu am știut de azi dimineață de la ora 8.....” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„D-nul consilier, de proiectul acesta știm de 2 ani de zile, lăsați, am înțeles. 

Nu a mers e-mailul, eu sunt devină că nu v-a mers, am înțeles, vă fac o adresă nouă de e-
mail și vă trimit acolo. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 336/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Revitalizarea centrului istoric al Municipiului Hunedoara” – prin reabilitarea, modernizarea 
și dotarea Parcului Libertății. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 337/2019 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută).Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Revitalizarea centrului istoric 
al Municipiului Hunedoara” și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 338/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care 
alcătuiesc domeniul privat al Municipiului Hunedoara 

             
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
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 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă  în unanimitate. 
Hotărârea nr. 339/2019 se aprobă  în unanimitate. 
 

                 La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 301/2017 
privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiție "Realizare creșă nouă în municipiul Hunedoara", cu modificările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.”        
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 340/2019 se aprobă în unanimitate. 

 

 

D-nul Ion Bădin: 
“Declar ședința închisă.” 
 
 
 

 

            PREŞEDINTE,                  SECRETAR GENERAL,                          ÎNTOCMIT 

              Ion Bădin                          Militon Dănuț  Laslău                      Lavinia Oprișan 


